
Fra: Ellen Margrethe Gjerde <elgj00@icloud.com> 
Sendt: 12. mai 2014 14:13 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: Utbygging av fiberbånd 
 
Eg vil gjerne ha dette men bor på Gjerde er det mulig for oss og å få det ?    Mvh Ellen Gjerde 
 
Sendt fra min iPhone 


